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Protokół Nr IV/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 12 stycznia 2007 roku o godzinie 16.00 
w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 

 
Obrady rozpoczęto w dniu 12 stycznia 2007 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 12 stycznia 2007 roku o godzinie 16.40.  
W IV sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Krystyna Lew; 
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Karol Malicki; 
• Wiceprezes „EKO – TECH” – Zbigniew Hoszowski; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Dariusz Piotrowski – Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu 
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Osiedla w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 12 stycznia 2007 
roku o godzinie 16.00 otworzył IV sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad IV sesji wraz z zaproszeniem oraz Ŝe 
na jego ręce wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu                             
o wprowadzenie do porządku IV sesji punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu na 2007 rok”.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie wprowadziła 
punkt: „Podj ęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu na 2007 rok” w punkcie 7 a porządku 
obrad IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.   

 
Wobec powyŜszych zmian porządek obrad IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, 
który przedstawiał się w sposób następujący: 

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę             

i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej                        
w Czempiniu.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 
dostarczaną przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo – Usługowe „EKO – 
TECH” Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrkowicach.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Gminy Czempiń do 
Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości                    
w Kościanie. 

7a. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Czempiniu na 2007 rok. 

8. Informacja z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe jest 
on zgodny z przebiegiem III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski 
poinformował zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, 
który jest zgodny z przebiegiem III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i wniósł o przyjęcie go 
przez Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 28 grudnia 2006 roku.  
 

Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 5 radnych: 
 

� Radny Augustyn Szymczak: w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie, kto jest 
właścicielem i ponosi odpowiedzialność za odwiert dokonany w Słoninie; 

� Radny Wojciech Adamski w sprawie wyegzekwowania przepisów prawa ruchu 
drogowego i wyeliminowanie niebezpieczeństwa, które powstaje na 
skrzyŜowaniach ulicy Rynek i Ogrodowej oraz Długiej w kierunku Północnej – 
kierowcy parkują samochody zbyt blisko skrzyŜowania, co powoduje, Ŝe 
samochody skręcające w te ulice nie mają miejsca na wykonanie manewru,                
w sytuacji, gdy z naprzeciwka jadą równieŜ samochody. Radny Wojciech 
Adamski zwrócił uwagę, Ŝe przepisy prawa normują, w jakiej odległości od 
skrzyŜowania powinien parkować samochód; 

� Radny Piotr Wojciechowski w sprawach: 
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1. ustalenia, kto jest odpowiedzialny za budynek przy ulicy Poznańskiej 29            
w Jarogniewicach, poniewaŜ jego stan stwarza niebezpieczeństwo, gdyŜ 
dachówki z budynku spadają na drogę Nr 5; 

2. wskazania terminu postawienia przystanku autobusowego                                 
w Jarogniewicach.  

� Radny Tadeusz Fabiś w sprawie postawienia znaków oznaczających teren 
niezabudowany w miejscowości Donatowo: od strony Starego Gołębina przed 
pierwszą posesją w Donatowie, od strony Nowego Gołębina na wysokości sadu, 
od strony Grabinowa i znaku teren zabudowany od kierunku Rąbinia.    
Radny Tadeusz Fabiś argumentował, Ŝe jest zasadne postawienie tych znaków, 
poniewaŜ wioska jest rozległa i duŜo budynków znajduje się na obrzeŜach.  

� Radny Krzysztof Sankiewicz w sprawach: 
1. usunięcia wyrw w drodze powiatowej jadąc od strony Gołębina do 

Czempinia: na wysokości sadu w Gorzyczkach znajdującej się na środku 
osi jezdni oraz około 100m od ostatniego zabudowania w Gorzyczkach                       
w kierunku Borowa; 

2. usunięcia drzew – suszek oraz zwisających gałęzi drzew przy drodze 
powiatowej z Kościana w kierunku Donatowa.    

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę             
i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Czempiniu 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę 
Lew: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
analizą stawek opłat za wódę i ścieki zajmowały się na podstawie przedstawionych taryf 
poszczególne Komisje Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy                   
1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr IV/22/07 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 stycznia 2007 roku w sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Czempiniu przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 
dostarczaną przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo – Usługowe „EKO – TECH” 
Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrkowicach przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew: 
 
Radny Krzysztof Giemza zauwaŜył, Ŝe w taryfie przedstawionej przez „EKO – TECH” 
załoŜono, Ŝe w roku 2008 zostanie na rozbudowę sieci wodociągowej przeznaczonych 45 000 
zł, tymczasem na rok 2007 nie przewidziano w niej takiego zadania. Radny Krzysztof Giemza 
wskazał, Ŝe szczególnie zainteresowani są rozbudową tejŜe sieci przyszli mieszkańcy ulicy 
Łąkowej w Głuchowie. Radny Krzysztof Giemza zadał pytanie Wiceprezesowi „EKO – 
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RECH” Zbigniewowi Hoszowskiemu, jaka jest szansa na realizację tegoŜ zadania w roku 
2007.      
 
Wiceprezes „EKO – TECH” – Zbigniew Hoszowski wskazał, Ŝe zadanie to nie zostało ujęte 
w taryfie, ale jeŜeli będzie taka wola Urzędu Gminy w Czempiniu, to wówczas „EKO – 
TECH” wykona takie zadanie nakładem własnych środków. Pan Zbigniew Hoszowski 
wskazał, Ŝe jeŜeli zadanie to miałoby zostać ujęte w taryfie, to znalazłoby to odzwierciedlenie 
w konieczności podwyŜki ceny wody.  
 
Radny Krzysztof Giemza wskazał, Ŝe juŜ 15 listopada 2005 roku Gmina poinformowała 
zarówno „EKO – TECH”, jak i zainteresowanych mieszkańców, Ŝe „EKO – TECH” ma 
zgodę od gminy na wykonanie takiego zadania i ujęcie go w taryfie. 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe rozbudowa sieci 
wodociągowej powinna następować w ramach taryfy. JeŜeli przedsiębiorstwo proponuje 
wykonanie tegoŜ zadania poza taryfą, to jest to działanie o charakterze komercyjnym                      
i powinna zostać uwzględniona ustawa o zamówieniach publicznych. Burmistrz Gminy 
Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe w takim przypadku będzie musiał zostać 
ogłoszony przetarg i Gmina będzie zmuszona do zaciągnięcia kredytu na ten cel.  Burmistrz 
Gminy Czempiń zauwaŜyła, Ŝe wykonanie inwestycji w ramach taryfy musiałoby skutkować 
podwyŜką cen wody, a przed tym zakład się broni. 
 
Wiceprezes „EKO – TECH” – Zbigniew Hoszowski przyznał, Ŝe gdyby inwestycja ta została 
uwzględniona w roku 2007, to wówczas musiałaby nastąpić podwyŜka ceny wody. Pan 
Zbigniew Hoszowski wskazał, Ŝe istnieje jednak prawna moŜliwość przeprowadzenia tej 
inwestycji przez „EKO – TECH” w roku 2007 z własnych środków. Pan Zbigniew 
Hoszowski poinformował, Ŝe kwestia ta była konsultowana z Izbą Gospodarczą Wodociągi 
Polskie w Bydgoszczy. Pan Zbigniew Hoszowski wskazał, Ŝe „EKO – TECH” jest gotów 
przystąpić do rozmów z Urzędem Gminy w tej kwestii.        
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy                   
1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr IV/23/07 
Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 stycznia 2007 roku w sprawie 
zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, dostarczaną przez 
Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo – Usługowe „EKO – TECH” Sp.                
z o.o. z siedzibą w Piotrkowicach przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Gminy Czempiń do Walnego 
Zebrania Członków Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości w Kościanie 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady Miejskiej                          
w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr IV/23/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 stycznia 2007 roku w sprawie 
delegowania przedstawicieli Gminy Czempiń do Walnego Zebrania Członków 
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Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości w Kościanie przedstawioną przez 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza.  
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 7 a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Czempiniu na 2007 rok przedstawionego wraz z załącznikiem przez 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Piotra Wojciechowskiego uwag nie 
wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 
Nr IV/25/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 12 stycznia 2007 roku w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu na 
2007 rok przedstawioną wraz z załącznikiem przez Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej radnego Piotra Wojciechowskiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 7 i 8 do niniejszego protokołu: 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Aleksandra Wielińskiego do punktu 8 sprawozdania, 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe spotkanie                             
z przedstawicielami firmy Aquanet było spotkaniem noworocznym, które zgodnie z tradycją 
odbywa się co roku.  
 
Do punku 9 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

1. brał udział w Noworocznym spotkaniu Wielkopolan na zaproszenie Marszałka 
Województwa; 

2. brał udział w Koncercie Noworocznym na zaproszenie władz Miasta Kościana; 
3. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęło pismo informujące o powstaniu Klubu 

Radnych „OGNIWO MŁODYCH” – pismo stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.  

   
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje                  
i zapytania radnych: 

1. Radnego Augustyna Szymczaka:  Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe 
odpowiedź zostanie po rozpoznaniu sprawy przedstawiona na piśmie; 

2.  Radnego Wojciecha Adamskiego: Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, 
Ŝe sprawa zostanie przekazana do Komendy Powiatowej Policji w Kościanie; 

3.  Radnego Piotra Wojciechowskiego: 
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� w sprawie budynku w Jarogniewach – interpelacja zostanie skierowana do 
spadkobierców właściciela nieruchomości; 

� w sprawie wiat przystankowych: Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe Gmina jest w posiadaniu dwóch wiat przystankowych, 
które po uzgodnieniu z właścicielami i zarządcami dróg zostaną ustawione             
w najbliŜszym czasie na terenie Gminy. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe jedna z wiat będzie ustawiona w Jarogniewicach.  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe przy wykonywaniu planów 
budowy drogi osiedlowej w Głuchowie zostanie w nich równieŜ uwzględnione 
miejsce na postawienie wiaty przystankowej.  
 

Do punktu 11 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Pan Waldemar Duda zwrócił uwagę, Ŝe niebezpieczeństwo, o którym mówił                                 
w interpelacjach radny Wojciech Adamski powstaje równieŜ przy wyjeździe z ulicy 
Północnej na ulicę Długą w Czempiniu.    
 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie.  
 
 
                                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Czempiniu 
/-/ Krzysztof Sankiewicz 

 
Protokołował: 
Podinspektor 
mgr Magdalena Głucha  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
  
 
  
 
 
 
 


